
Beste mensen, ik woon aan de …in Heino en dat viel voorheen onder de gemeente Dalfsen. Nu zitten 

we dicht aan de gemeentegrens met Dalfsen.  

Met een aantal buren zijn we bezig om te bezien wat de beider gemeentes nu van plan zijn als het 

gaat om het opwekken van duurzame energie zoals het omschreven staat in de RES en de wijze 

waarop hier invulling gegeven gaat worden door de gezamenlijke gemeentes en de gemeentes apart. 

Wij zijn een buurvrouwencollectief die het ook belangrijk vindt dat wij naast het duurzame opwekken 

van energie, ook milieuvriendelijk het stokje overdragen aan onze toekomstige generatie. 

Daarom deze mail aan de gemeente Dalfsen want wij weten eigenlijk gewoon te weinig en hebben 

niet zo direct de kennis in huis om een goed beeld te krijgen van wat er straks zo op ons afkomt. 

 

Wij hebben inmiddels de plannen van de gemeente Raalte in kunnen zien, voor zover deze openbaar 

zijn en weten waar de gemeente Raalte min of meer kansen ziet om evt. zonneparken of windmolens 

in te plannen, maar wij weten eigenlijk niet wat de gemeente Dalfsen allemaal van plan is en waar zij 

toekomstige windturbines en zonneparken in gedachte hebben. We zouden als buurt aan de kant 

van Heino wel graag deze informatie willen van u als gemeente. Dit omdat wij jullie regionale “De 

Dalfser Marskramer” hier niet ontvangen en jullie berichten niet in de “Weekblad voor Salland” 

komen te staan. 

 

We hebben hier wel het volgende gevonden op de website van de gemeente Dalfsen 

https://www.dalfsen.nl/home/nieuws_3169/item/west-overijssel-wil-in-2030-de-helft-van-het-

elektraverbruik-duurzaam-opwekken_14833.html# , maar het vervolg traject hierop is ons niet 

bekend. Waar wordt alles ingevuld in het landschap en wat komt er op ons af als buren aan de 

andere kant van het Overijssels kanaal. Naast het plannen voor zonneparken of windturbines zijn wij 

ook benieuwd wat de gemeente Dalfsen gaat doen als er bijvoorbeeld na 10 jaar een afgeschreven 

windturbine wordt vervangen door een nieuwe. Vragen zoals: wat gaat de gemeente doen om het 

toch wel erg zware chemische afval te verwijderen en te verwerken zonder milieuschade of hoe gaat 

de gemeente om met het gegeven als er bijvoorbeeld een windturbine vervangen gaat worden. De 

windturbines worden vaak na 10 jaar vervangen voor turbines die dan weer rendabeler zijn. Om 

nieuwe subsidie te ontvangen, is de molen eigenaar of gemeente verplicht de windturbine 20 meter 

verderop te bouwen. De funderingen moeten dan ook verwijderd worden en dat is niet even een 

klein blokje beton maar al snel rond de 30 kuub gewapend beton en dan moet er verderop weer een 

turbine neergezet worden met een nieuwe fundering. Wat gebeurd er dan met de oude turbine, 

wordt het milieu probleem doorgeschoven naar een andere land ? .  

Zaken waar over na gedacht moeten worden. 

10 jaar lijkt lange termijn voor de plannen rondom de RES, maar voor ons is het toch belangrijk dat 

ook de gemeente Dalfsen verder kijkt dan haar neus lang is en dat is toch wel voor de verre 

toekomst. Dat de gemeente geen problemen gaat doorschuiven omdat er bijvoorbeeld nog geen 

oplossing is wat er moet gebeuren met het afval (denk aan o.a. de wieken waar nu totaal geen 

oplossing voor is) of met subsidie afdekken omdat het anders niet rendabel is te krijgen, maar het 

voor de buitenwacht gewoon mooi lijkt.  

 

Het is een kosten baten analyse voor de toekomst van iedereen en al is deze mail niet helemaal 

dekkend omdat we gewoon geen kennis hebben van windturbines of zonneparken en af moeten 

gaan wat er in de media verschijnt. Wij willen toch wel graag laten weten dat we verontrust zijn, 

iedere om zijn eigen redenen. 

 

Daarom het verzoek om ook deze mail door te zenden aan de griffie zodat de gemeenteraadsleden 

van uw gemeente van onze verontrusting kennis kunnen nemen, alvast bedankt voor uw aandacht, 

 

Met vriendelijke groet, 

 


